

各位校長：

Dear Principals,

食物環境衛生署現正舉行二零一七年滅蚊運動，並以「齊來把蚊滅 預防日本腦炎登革熱」為主題，透過各項展覽和活動提高市民對登革熱、寨卡病毒感染、基孔肯雅熱及日本腦炎的潛在危險警覺性，鼓勵社區齊心合力，積極參與控蚊工作，消除區內的蚊子滋生地點。

The Food and Environmental Hygiene Department is organizing the Anti-mosquito Campaign 2017 under the theme 'Prevent Japanese Encephalitis and Dengue Fever Act Now', through various exhibitions and activities, to arouse public awareness of the potential risk of dengue fever, Zika virus infection, chikungunya fever and Japanese encephalitis, to encourage community participation in anti-mosquito work, and to eliminate mosquito breeding sites.

有關運動的詳情請參閱以下網址。

http://www.fehd.gov.hk/tc_chi/safefood/anti-mos2017.html

Please refer to the following website for details of the Campaign

<http://www.fehd.gov.hk/english/safefood/anti-mos2017.html>

本局呼籲學校繼續做好防治蚊患的工作，保持校園環境清潔衛生。

We call for your continued efforts to keep up with the anti-mosquito works and to maintain a clean and hygienic school environment.

有關預防登革熱（給學校的建議）的單張及滅蚊週記可於此下載。

Pamphlet on Prevention of Dengue Fever - Advice to Schools and Anti-mosquito Weekly Inspection Program can be downloaded here.

單張：

http://www.fehd.gov.hk/tc_chi/safefood/library/pdf_pest_control/mosquito_school_c.pdf

Pamphlet

http://www.fehd.gov.hk/english/safefood/library/pdf_pest_control/mosquito_school.pdf

週記：

http://www.fehd.gov.hk/tc_chi/safefood/library/pdf_pest_control/mosquito_weekly_c.pdf

Weekly Inspection Program

http://www.fehd.gov.hk/english/safefood/library/pdf_pest_control/mosquito_weeklye.pdf

教育局

Education Bureau